
Laholms Bridgeklubb  Protokoll från styrelsemöte 

   2010-08-23 

 

   Närvarande: 

   Kent Nordenberg Maria Ohlsson 

   Annika Cederlid Eva Lena Glimne 

   Gunilla Johansson Lennart Nordberg 

1. Mötet öppnas 

Kent förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Förgående mötes protokoll 

Ett antal punkter från tidigare möten togs upp: 

1. Värdegrunder. Vi ska titta på gammalt material och diskutera. 

2. Vagn till Hasslövs bygdegård. Överlämnas till materialkommittén. 

3. SISU-pengar. Annika informerade om att de kommer i oktober. 

4. Marknadsföring. Vi kommer att få visa oss på Maxi 2 oktober och Lennart har kontakt med LT 

som han matar med information. 

4. Val av justeringsman 

Eva Lena Glimne valdes att justera dagens protokoll 

5. Ekonomi 

Annika berättade att ekonomin är god. 

6. Utbildningskommittén 

Eva Lena berättade att kurserna drar igång igen i oktober. Annonsering om detta sker i 

samarbete med förbundet. 

7. Tävlingskommittén 

Spelprogrammet för det kommande året gicks igenom. Det kommer eventuellt att bli 

sponsortävling 6 december och 20 april. Beslutades att KM Lag ska spelas över 16-

brickorsmatcher och att mobilt bredband ska införskaffas. 

8. Trivselkommittén 

Maria berättade att hon har koll på läget, men vill gärna ha fler som hjälper till. 

9. Årsmöte Hallands Bridgeförbund 

Kent, Annika och Lennart åker dit. 

10. Övriga frågor 

1. Årsmöte: dagordning, verksamhetsberättelse och bokslut läggs ut på Lagagården och 

hemsidan. 

2. Partnerförmedling: erbjudande om att få använda partnerförmedling på nätet har kommit. 

Beslutades att ligga lågt för tillfället. 

3. Möntavlor: beslutades att köpa in för ca 3.000 kr. 

4. Mönresa: Lennart skriver ihop om resan och skickar till LT. Lite bilder från resan borde läggas 

ut på hemsidan. 

5. Insamling av startavgifter: tävlingsledaren ansvarar för att startavgifterna samlas in. 

6. Brickläggning: brickläggningsutbildning av samtliga tävlingsledare är planerad till 

9 september. 



7. Dokumentation: en sammanhållen dokumentation om vad som gäller i klubben saknas. Den 

nya styrelsen får i uppdrag att ordna detta. 

11. Nästa möte 

Blir konstituerande efter årsmötet. 

12. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gunilla Johansson   Eva Lena Glimne 

 

 

T.f. Ordf. Kent Nordenberg 


